

CMS SUMMER MEETING | RÉUNION D'ÉTÉ DE LA SMC

CALL FOR SESSIONS | APPEL DE

PROPOSITIONS

JUNE 7-11 JUIN

The Canadian Mathematical Society (CMS) welcomes and invites new session proposals for scientific sessions for the 2021 CMS Summer meeting in Ottawa from June 7-11, 2021. Priority will be given to sessions in complementary areas; new organizers are invited to contact existing organizers of closely related sessions to optimize complementarity. Existing sessions can be found here:

https://cms.math.ca/Events/summer20/sessions_scientific

Proposals should include (1) names, affiliations, and contact information for two (or more) session co-organizers, (2) a title and brief description of the focus and purpose of the session, (3) a preliminary list of potential speakers with their affiliations, along with a total number of expected speakers. Potential organizers are encouraged to consider diversity in their selection of session invitees. Sessions will take place June 7-11. They will be advertised in the CMS Notes, on the CMS website and in the AMS Notices. Speakers will be requested to submit abstracts, which will be published on the website and in the meeting program. Those wishing to organize a session should send a proposal to the Scientific Directors:

Ailana Fraser (University of British Columbia)
afraser@math.ubc.ca

Monica Nevins (University of Ottawa)
mnevin@uottawa.ca

Mateja Šajna (University of Ottawa)
msajna@uottawa.ca

Proposals should be submitted by April 1, 2021.

La Société mathématique du Canada (SMC) sollicite des propositions de sessions scientifiques pour sa Réunion d'été 2021, qui se tiendra à Ottawa du 7 au 11 juin 2021. Les sessions dans les domaines complémentaires auront la priorité; les nouveaux organisateurs et nouvelles organisatrices doivent contacter les organisateurs et organisatrices des sessions actuelles afin de maximiser la complémentarité. Les sessions existantes peuvent être trouvées ici:

https://www2.cms.math.ca/Reunions/ete20/sessions_scientific

Les propositions doivent inclure (1) les noms, affiliations et coordonnées d'au moins deux coorganisateur, (2) un titre et une brève description du sujet et du but de la session, (3) une liste préliminaire des conférenciers potentiels avec leurs affiliations, ainsi que le nombre de conférenciers attendus. Les organisateurs potentiels sont invités à prendre en compte la diversité dans leur sélection d'invités. Les sessions auront lieu du 4 au 7 juin. Toutes les sessions seront annoncées dans les Notes de la SMC, sur le site web de la SMC et dans les AMS Notices. Les conférenciers devront présenter un résumé, qui sera publié sur le site web et dans le programme de la Réunion. Toute personne qui souhaiterait organiser une session est priée de faire parvenir une proposition aux directeurs scientifiques :

Ailana Fraser (Université de la Colombie-Britannique)
afraser@math.ubc.ca

Monica Nevins (Université d'Ottawa)
mnevin@uottawa.ca

Mateja Šajna (Université d'Ottawa)
msajna@uottawa.ca

La date limite pour présenter une proposition est le 1er avril 1, 2021.